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PROTOKÓŁ NR VIII/2019 
 

Z VIII sesji RADY MIASTA GDAŃSKA, 

która odbyła się w dniu 28 marca 2019 roku 

w sali obrad Nowego Ratusza w Gdańsku 

 ul. Wały Jagiellońskie 1  

 
 

 
 
Początek obrad godz. 900 

 

 

W sesji na 34 udział wzięło 33 radnych.  
nieobecni: 
 

1. Czerniewska Katarzyna. 
 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 
 
 
Porządek obrad: 
 
 
1. Sprawy regulaminowe 

 otwarcie sesji; 
 
 

2. Komunikaty: 

- Przewodniczący Rady Miasta Gdańska,  

- Komisje Rady Miasta Gdańska, 

- Prezydent Miasta Gdańska 

 
„Informacja Gdańskiego Urzędu Pracy – podsumowanie 2018 roku Miasto Gdańsk”. 
Prezentację w formie multimedialnej przedstawi Roland Budnik – Dyrektor Gdańskiego 
Urzędu Pracy. 
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3. Oświadczenia Klubów Radnych; 
 
 
4.  Uchwały: 
 
1. zmieniająca uchwałę w sprawie powołania składów osobowych Komisji 

Rewizyjnej, Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji oraz stałych Komisji Rady Miasta 
Gdańska (druk 130); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Cezary Śpiewak – Dowbór - przewodniczący Klubu Radnych Koalicji Obywatelski   

 
2. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Smęgorzyno, rejon ulic Kartuskiej i Smęgorzyńskiej II w mieście Gdańsku   
(druk 111); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańsk 

 
3. w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Oliwa Górna w rejonie ul. Czyżewskiego i Sarniej w mieście Gdańsku   (druk 112); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańsk 

 
4. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Suchanino - rejon zbiornika wodnego Cyganka w mieście 
Gdańsku   (druk 97); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 
5. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Barniewice północno-zachodnie II w mieście Gdańsku  
(druk 110);; 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 

 

 
6. w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Starego Miasta - rejon ulicy Rajskiej w mieście Gdańsku  
(druk 108) 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska  
Edyta Damszel – Turek – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
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7. w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale zakładowym 
jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod firmą Gdańska 
Infrastruktura Społeczna Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą  
w Gdańsku  (druk 128); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

Iwona Bierut – Dyrektor Wydziału Polityki Gospodarcze; 
 

 

8. zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie zasad wynajmowania lokali 
mieszkalnych wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Miasta Gdańska 
oraz zasad udzielania pomocy w wynajęciu takich lokali w zasobach Towarzystw 
Budownictwa Społecznego (druk 109 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Piotr Kryszewski – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalnej  

 
9. zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie zasad gospodarowania 

zasobem komunalnym lokali użytkowych, czynszów i ich płatności oraz podziału 
Miasta Gdańska na strefy czynszowe (druk 126); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Piotr Kryszewski – Zastępca Dyrektora Wydziału Gospodarki Komunalne 

 
10. zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na 

drogach publicznych na terenie Miasta Gdańska, ustalenia stawek opłat za postój 
pojazdów samochodowych w tej strefie oraz ustalenia sposobu pobierania opłat                                  
(druk 131 + autopoprawka); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Mieczysław Kotłowski  – Dyrektor Gdańskiego Zarządu Dróg i Zieleni 

 
11.  zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad taryfowych, cen za przejazdy 

środkami gminnego transportu zbiorowego oraz wysokości i opłat dodatkowych  
i opłat manipulacyjnych (druk 125); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Sławomir Kiszkurno – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 
12.  w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (druk 113); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Sławomir Kiszkurno – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 
13.  w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (druk 114); 
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Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Sławomir Kiszkurno – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 
14. w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry  (druk 115); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Sławomir Kiszkurno – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 

15. w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (druk 116); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Sławomir Kiszkurno – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 
16.  w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (druk 117); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Sławomir Kiszkurno – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

17. w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (druk 118); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Sławomir Kiszkurno – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 
18.  w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (druk 119); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Sławomir Kiszkurno – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

19. w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (druk 120); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 

      Sławomir Kiszkurno – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

20. w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (druk 121); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Sławomir Kiszkurno – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 

 

21. w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (druk 122); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Sławomir Kiszkurno – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
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22. w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (druk 123); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Grzelak  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Sławomir Kiszkurno – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
 

23. w sprawie określenia zadań, na które przeznaczone będą środki  
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2019 roku  
(druk 124); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Małgorzata Niemkiewicz – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie 

 

24. w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli szkół dla których organem 
prowadzącym jest Miasto Gdańsk (druk 129); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

25. w sprawie zmiany nazwy XXI Sportowego Liceum Ogólnokształcącego  
w Gdańsku (druk 103); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

26. w sprawie zmiany nazwy Szkół Okrętowych i Ogólnokształcących 
"Conradinum" w Gdańsku z siedzibą przy ul. Grzegorza Piramowicza 1/2   
(druk 104); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

27. w sprawie zmiany nazwy III Liceum Ogólnokształcącego im. Bohaterów 
Westerplatte w Gdańsku  (druk 105); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

28. w sprawie zmiany nazwy XX Liceum Ogólnokształcącego im. Zbigniewa 
Herberta w Gdańsku  (druk 106); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

29. w sprawie zmiany nazwy XV Liceum Ogólnokształcącego im. Zjednoczonej 
Europy w Gdańsku (druk 107); 
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Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Piotr Kowalczuk  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Grzegorz Kryger –  Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

 

30. w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Prezydenta Miasta Gdańska na okres  
2019-2023 (druk 127); 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Beata Dunajewska – przewodnicząca Klubu Radnych „Wszystko dla Gdańska” 

 
 
 

5. Interpelacje, zapytania radnych i odpowiedzi Prezydenta Miasta.  

6. Wnioski, oświadczenia osobiste.  

7. Zakończenie obrad. 

 
 
 
 

PUNKT 1  
 

SPRAWY REGULAMINOWE 
 

 
Wpłynął wniosek Klubu „Wszystko dla Gdańska” o włączenie do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącej Rady Miasta 
Gdańska (druk 132); 
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Beata Dunajewska – przewodnicząca Klubu Wszystko dla Gdańska  
Wojciech Błaszkowski – radny miasta Gdańska 
 

 

Wpłynął wniosek Klubu „Wszystko dla Gdańska” o włączenie do porządku obrad 
projektu uchwały w sprawie powołania 
Wiceprzewodniczącej/Wiceprzewodniczącego Rady Miasta Gdańska (druk 135);         
NALEŻY ZWOŁAĆ KONWENT  
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Beata Dunajewska – przewodnicząca Klubu Wszystko dla Gdańska  
Wojciech Błaszkowski – radny miasta Gdańska  

 

Wpłynął wniosek Komisji Zagospodarowania Przestrzennego o włączenie do porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie  zaliczenia ulic: Marcowej, Wiosennej, 
Charzykowskiej, Czaplewskiej, Wieckiej, Kortowskiej, Łagowskiej, Lipuskiej, 
Kiszewskiej, Miechucińskiej, Swarzewskiej, Barkoczyńskiej do kategorii dróg 
gminnych (druk 136);    NALEŻY ZWOŁAĆ KONWENT 
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Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Emilia Lodzińska – przewodnicząca K. Zagospodarowania Przestrzennego 

 

Wpłynął wniosek Komisji Zagospodarowania Przestrzennego o włączenie do porządku 
obrad projektu uchwały w sprawie  wyznaczenia terminu do przedstawienia opinii 
Prezydenta Miasta Gdańska w sprawie nadania ulicom: Borówkowej, Chabrowej, 
Czeremchowej, Irysowej, Maciejkowej, Macierzankowej, Malinowej, Nagietkowej, 
Porzeczkowej, Poziomkowej, Rokitnikowej, Rumiankowej, Storczykowej, 
Tymiankowej oraz Damazego Tilgnera kategorii dróg gminnych (druk 137);          
NALEŻY ZWOŁAĆ KONWENT 

 
Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 
Emilia Lodzińska – przewodnicząca K. Zagospodarowania Przestrzennego 
 
 

Wpłynął wniosek Prezydenta Miasta Gdańska o włączenie  do porządku obrad 
projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie 
pomocy finansowej jednostce samorządu terytorialnego celem prowadzenia 
wspólnej polityki kulturalnej Miasta (druk 134);   
 

Referent występujący w imieniu wnioskodawcy: 

Aleksandra Dulkiewicz – Prezydent Miasta Gdańska  
Barbara Frydrych – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury  
 

   
 
Przystąpiono do głosowania nad włączeniem pod obrady sesji 

następujących projektów: 

 
 
- w sprawie przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącej Rady Miasta 
Gdańska (druk 132);  
 

za    -       31 
      przeciw    -         0 
      wstrzymało się   -         0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

       w głosowaniu  p r z y j ę ł a   
 

Ten druk będzie w pkt 2A. 
 
- w sprawie powołania Wiceprzewodniczącej/Wiceprzewodniczącego 
Rady Miasta Gdańska (druk 135); 
 

za    -       32 
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      przeciw    -         0 
      wstrzymało się   -         1 
       
               Rada Miasta Gdańska 

       w głosowaniu  p r z y j ę ł a   
 

Ten druk będzie w pkt 2B. 
 
 
- w sprawie  zaliczenia ulic: Marcowej, Wiosennej, Charzykowskiej, 
Czaplewskiej, Wieckiej, Kortowskiej, Łagowskiej, Lipuskiej, Kiszewskiej, 
Miechucińskiej, Swarzewskiej, Barkoczyńskiej do kategorii dróg gminnych 
(druk 136); 
 

za    -       33 
      przeciw    -         0 
      wstrzymało się   -         0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

       w głosowaniu  p r z y j ę ł a   
 
Ten druk będzie w pkt 4 ppkt 6A. 
 
 

- w sprawie  wyznaczenia terminu do przedstawienia opinii Prezydenta 
Miasta Gdańska w sprawie nadania ulicom: Borówkowej, Chabrowej, 
Czeremchowej, Irysowej, Maciejkowej, Macierzankowej, Malinowej, 
Nagietkowej, Porzeczkowej, Poziomkowej, Rokitnikowej, Rumiankowej, 
Storczykowej, Tymiankowej oraz Damazego Tilgnera kategorii dróg 
gminnych (druk 137); 
 

za    -       33 
      przeciw    -         0 
      wstrzymało się   -         0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

       w głosowaniu  p r z y j ę ł a   
 
Ten druk będzie w pkt 4 ppkt 6B. 
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- zmieniającej uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 
finansowej jednostce samorządu terytorialnego celem prowadzenia 
wspólnej polityki kulturalnej Miasta (druk 134); 
 

za    -       32 
      przeciw    -         0 
      wstrzymało się   -         0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

       w głosowaniu  p r z y j ę ł a   
 
Ten druk będzie w pkt 4 ppkt 1A. 
 
 
 
Wpłynęła autopoprawka: 
 

- (druk 131) – pkt 4, ppkt 10 
 

 
 
 

PUNKT 2 
 

KOMUNIKATY 
 

 
PIOTR SPYRA – Dyrektor Biura Rady Miasta Gdańska, przedstawił 
komunikat dotyczący wyborów do Rad Dzielnic.  
 
Przemówienie stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 
AGNIESZKA OWCZARCZAK - Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska, przypomniała o obowiązku złożenia oświadczenia 
majątkowego za rok 2018 w dwóch egzemplarzach wraz z kopią deklaracji 
PIT do dnia 30.04.2019 roku.  
 
ROLAND BUDNIK – Dyrektor Gdańskiego Urzędu Pracy, przedstawił 
prezentację w formie multimedialnej dotyczącą „Informacji Gdańskiego 
Urzędu Pracy – podsumowanie 2018 roku Miasto Gdańsk”. 
 
Prezentacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
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Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI – poprosił o informacje w jakiej części 
czy z własnych środków Urząd Pracy jest finansowany i w jakiej wielkości 
środki na tę działalność pozyskał.  
 
ROLAND BUDNIK – Dyrektor Gdańskiego Urzędu Pracy, powiedział 
że Gdański Urząd Pracy jest instytucją za pośrednictwem której do miasta 
Gdańska wpływa corocznie około 60 mln złotych, są to środki poza 
budżetem miasta. Są to pieniądze głównie z funduszu pracy, z krajowego 
funduszu szkoleniowego, funduszu rehabilitacji osób niepełnosprawnych, 
fundusze unijne. Z pośród 60 mln aż 35 mln było bezpośrednio na 
aktywizacje zawodową osób bezrobotnych a także na podwyższanie 
kwalifikacji pracowników. Pozostałe środki to są pieniądze przeznaczone 
na zasiłki, stypendia szkoleniowe, stypendia stażowe i pieniądze na 
opłacenie składki za ubezpieczenie zdrowotne. Dodał, że miasto finansuje 
funkcjonowanie Gdańskiego Urzędu Pracy.  
 
Radny PIOTR GIERSZEWSKI - Wiceprzewodniczący Rady Miasta 
Gdańska, zapytał jaki jest realny koszt związany z pozyskaniem nowego 
stanowiska pracy, ile kosztuje pozyskanie nowego stanowiska pracy dla 
bezrobotnych.  
 
ROLAND BUDNIK – Dyrektor Gdańskiego Urzędu Pracy, 
odpowiedział, że jeśli chodzi o utworzenie stanowiska pracy ze środków 
funduszu pracy to maksymalna granica to jest około 20 tysięcy złotych. 
Nie prowadzi się analizy ile kosztuje utworzenie nowego stanowiska pracy 
w mieście, gdyż jest on bardzo zróżnicowany. W Gdańsku tworzy się 
stanowiska pracy za kwotę 8 tysięcy złotych.  
 
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI – dopytał jeszcze o te 60 mln złotych, 
czy to jest kwota w skali roku czy w perspektywie finansowej.  
 
ROLAND BUDNIK – Dyrektor Gdańskiego Urzędu Pracy, 
odpowiedział, że w skali roku.  
 
Radny CEZARY ŚPIEWAK - DOWBÓR – Przewodniczący Klubu 
Koalicji Obywatelskiej, zapytał na co mogą być przeznaczane środki  
z funduszu w ramach programu power, na jakiego rodzaju wydatki. 
 
ROLAND BUDNIK – Dyrektor Gdańskiego Urzędu Pracy, 
odpowiedział, że przede wszystkim na staże, szkolenia, dotacje na 
podjęcie działalności gospodarczej.  
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Radny CEZARY ŚPIEWAK - DOWBÓR – Przewodniczący Klubu 
Koalicji Obywatelskiej, dopytał jeszcze co w ramach dotacji na podjęcie 
działalności gospodarczej co tacy nowi przedsiębiorcy mogą za to kupić, 
sfinansować, dokładnie czy przedmioty czy usługi.  
 
ROLAND BUDNIK – Dyrektor Gdańskiego Urzędu Pracy, powiedział 
że w każdym przypadku te zakupy są dostosowane do rodzaju 
działalności, którą dana osoba ma zamiar prowadzić, ważne żeby to nie 
przekroczyło kwoty ustawowej, w przypadku Gdańska to jest kwota około 
20 tysięcy złotych.  
 
Radny KACPER PŁAŻYŃSKI - Przewodniczący Klubu Prawa  
i Sprawiedliwości, dopytał kto ustala zasady przyznawania tych dotacji 
w ramach funduszu power oraz czy urząd zachęca młodych ludzi do 
korzystania z tego funduszu oczywiście jeśli spełniają wszystkie wymogi 
formalne.  
 
ROLAND BUDNIK – Dyrektor Gdańskiego Urzędu Pracy, powiedział 
że to jest oczywiście zadanie nie tylko z funduszu power ale z pozostałych 
funduszy. Celem jest aby w naszym mieście było jak najwięcej 
przedsiębiorców i jak najwięcej osób pracujących. Co do tej części pytania 
odnośnie kto ustala zasady przyznawania funduszy to powiedział że 
przede wszystkim ustawa, rozporządzenie oraz regulamin wydany przez 
Dyrektora Urzędu Pracy.  
 
Radny WALDEMAR JAROSZEWICZ – zapytał jakiego typu stanowiska 
zostały utworzone, czy to są stanowiska głównie robotnicze czy również 
w usługach, w jakiej branży one były utworzone.  
 
ROLAND BUDNIK – Dyrektor Gdańskiego Urzędu Pracy, powiedział, 
że w zeszłym roku udzielili ponad 500 dotacji na działalność gospodarczą, 
to były bardzo różne działalności. Wspomniał, że 80 miejsc pracy  
u pracodawców to są głównie nasi lokalni pracodawcy, którzy potrzebują 
pracowników.  
 
Radna EMILIA LODZIŃSKA – powiedziała, że brakuje w przestrzeni 
publicznej jak długi jest okres oczekiwania od momentu złożenia wniosku 
do fizycznego otrzymania tych pieniędzy, żeby wnioskodawca mógł z nich 
skorzystać.  
 
ROLAND BUDNIK – Dyrektor Gdańskiego Urzędu Pracy, 
odpowiedział, że ze względów organizacyjnych ustalone są 3 terminy  
w ciągu roku w których można składać wnioski o dotacje. Średnio rocznie 
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udziela się około 500 dotacji. Dodał, że w tym roku urząd pracy otrzymał 
o połowę mniej środków niż były przewidywane dlatego tych dotacji 
również będzie mniej, przewidywana liczba to około 300. Również 
podzielone zostało to na 3 partie, pierwsza w lutym, druga w maju, trzecia 
raczej we wrześniu, dodał, że czas oczekiwania na umowę uzależniona 
jest od ilości wniosków jaka wpłynie, czasu ich rozpatrzenia, ale nie 
powinno to przekroczyć jednego miesiąca.  
 
Radny KACPER PŁAŻYŃSKI - Przewodniczący Klubu Prawa  
i Sprawiedliwości, podpytał czy dotacje na kancelarie adwokackie, 
prawnicze, radców prawnych, czy to jest coś normalnego, czy takie 
dotacje są przyznawane.  
 
ROLAND BUDNIK – Dyrektor Gdańskiego Urzędu Pracy, powiedział 
że nie ma w tym nic nadzwyczajnego, w ubiegłym roku dzięki dotacjom 
otwarto 28 kancelarii adwokackich i każdego roku zostaje otwartych 
podobna liczba.  
 
Radny KACPER PŁAŻYŃSKI - Przewodniczący Klubu Prawa  
i Sprawiedliwości, zapytał jak dyrektor ocenia promocje przyznawania 
tych dotacji, jak również jak ocenia się zachowanie osób które krytykują 
wśród młodych ludzi pobór takich dotacji na zakładanie działalności 
gospodarczej, czy to służy urzędowi pracy czy też nie, czy to służy 
wykonywaniu zadań ustawowych Urzędu Pracy czy też nie.  
 
ROLAND BUDNIK – Dyrektor Gdańskiego Urzędu Pracy, powiedział 
że nie spotkał się z głosami krytyki w tym temacie.  
 
 
 
TOMASZ LECHOWICZ – Dyrektor Wydziału Skarbu, powiedział że 
zgodnie z wymogiem ustawowym art. 37 ust 8 ustawy o planowaniu  
i zagospodarowaniu przestrzennym przedstawił informacje dotyczące tej 
ustawy. Dodał, że do urzędu wpłynęło 11 żądań zgłoszonych przez 
właścicieli użytkowników wieczystych dotyczących odszkodowania za 
poniesione za rzeczywistą szkodę lub wykupienia nieruchomości lub jej 
części w związku z uchwaleniem miejscowego planu miejscowego lub jej 
zmiana. Wspomniał, że z tych 11 żądań dotyczących wykupu 9 zostało 
zrealizowanych, 1 była odmowa, 1 sprawa jest w toku.  W sprawie żądań 
zgłoszonych przez właścicieli i użytkowników wieczystych dotyczących 
odszkodowania z tytułu obniżenia wartości nieruchomości w związku  
z uchwaleniem planu miejscowego lub jego zmianą, takich żądań nie 
odnotowano. Również nie odnotowano żądań w sprawie zgłoszonych 



13 

 

przez właścicieli użytkowników wieczystych dotyczących zwrotu opłaty 
uiszczonej na rzecz gminy, w związku z uchwaleniem lub ze zmianą planu 
miejscowego. W sprawach dotyczących decyzji ustalających jednorazowe 
opłaty na rzecz Gminy Miasta Gdańska z tytułu wzrostu wartości 
nieruchomości w związku z uchwaleniem lub zmiana planu miejscowego, 
wydanych z urzędu i na wniosek właściciela lub użytkownika wieczystego 
przed sprzedażą wydano na wniosek 8 decyzji natomiast po zbyciu 
nieruchomości wydano 59 decyzji. Podsumował, że w 2018 roku wpłynęło 
11 wniosków, w tym 86 decyzji, 8 decyzji wydano na wniosek przed 
sprzedażą nieruchomości na kwotę łączną 67888 zł, 17 decyzji  
o umorzenia postępowania z uwagi na niespełnienie jednej przesłanek 
naliczenia opłaty, 59 decyzji ostatecznych o naliczaniu jednorazowej 
opłaty na łączną kwotę 38725,50 zł., 2 decyzje o naliczaniu jednorazowej 
opłaty, jednak te decyzje zostały uchylone przez Samorządowe Kolegium 
Odwoławcze. W związku z narzucona informacją przez Radę Miasta 
Gdańska podał jeszcze kolejną informację, a mianowicie że nabyte na 
cele publiczne i realizacje zadań własnych nieruchomości, było ich 19 
sztuk na kwotę ok 8 mln 860 tyś zł, dokonano 6 zamian, 1 darowiznę, 
nieodpłatnie przekazano na rzecz gminy 3 nieruchomości, gmina zbyła  
1 nieruchomość za obniżoną cenę oraz z bonifikatą 5 nieruchomości.  
W 2018 roku została obciążona hipoteką 1 nieruchomość na kwotę 250 
tyś zł.  
 
Radny KACPER PŁAŻYŃSKI - Przewodniczący Klubu Prawa  
i Sprawiedliwości, spytał czy meilowo otrzymali tą informację wszyscy 
radni czy tylko z komisji budżetowej. 
 

 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska, powiedziała że to ona zlecała przesłanie radnym i takie meile 
były wysłane 21 i 25 marca.  

 
 
 

 
PUNKT 2A 

 
w sprawie przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącej Rady Miasta 
Gdańska (druk 132); 
 

 
Radny WOJCIECH BŁASZKOWSKI  

Przedstawił projekt uchwały druk 132 zgodnie z uzasadnieniem. 
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Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 132. 
 

Za    -      20 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -      12 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/104/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie przyjęcia rezygnacji Wiceprzewodniczącej Rady Miasta 

Gdańska  
z dnia 28 marca 2019 roku 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

 

 
PUNKT 2B 

 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska, powiedziała że najpierw należy przegłosować powołanie  
3-osobowej Komisji Skrutacyjnej. 
 

 
Za    -      31 

      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu powołała 3-osobową komisję 
 
 
Następnie Przewodnicząca przedstawiła propozycję składu Komisji 
Skrutacyjnej po uzgodnieniu z klubami, wybrano radnych: Kazimierz 
Koralewski, Andrzej Stelmasiewicz, Karol Ważny. Radni wyrazili zgodę. 
Następnie został skład przegłosowany. 
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Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        1 
       
               Rada Miasta Gdańska 
     w głosowaniu wyraziła zgodę na skład komisji 
 
 
 
Radna BEATA DUNAJEWSKA – Przewodnicząca Klubu Wszystko dla 
Gdańska podziękowała za współpracę na stanowisku 
Wiceprzewodniczącej, w imieniu Klubu „Wszystko dla Gdańska” zgłosiła 
kandydaturę Teresy Wasilewskiej. Dodała, że radna jest aktywną radną, 
przyjaciółką seniorów oraz też osobą która doskonale współpracuje  
z młodzieżą, będzie godnie reprezentować Radę Miasta jako 
Wiceprzewodnicząca.   
 
Radna TERESA WASILEWSKA – radna wyraziła zgodę na objęcie 
nowego stanowiska.  
 
Przewodniczący Komisji Skrutacyjnej przedstawił warunki głosowania.  
Nastąpiło rozdanie kart do głosowania oraz 5 minutowa przerwa na  policzenie głosów 
przez Komisję Skrutacyjną.  
 
Został odczytany protokół Komisji Skrutacyjnej przez Przewodniczącego 
komisji.  
Protokół wraz z kartami głosowania stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 
Nastąpiło głosowanie nad projektem uchwały. 
W sprawie powołania Wiceprzewodniczącej/Wiceprzewodniczącego 
Rady Miasta Gdańska (druk 135); 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        1 
      wstrzymało się   -       1 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/105/19 
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Rady Miasta Gdańska 
 

w sprawie powołania Wiceprzewodniczącej/Wiceprzewodniczącego 
Rady Miasta Gdańska  

z dnia 28 marca 2019 roku 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 
 
 

 
PUNKT 3 

 
OŚWIADCZENIA KLUBÓW RADNYCH 

 
 
Radny CEZARY ŚPIEWAK - DOWBÓR – Przewodniczący Klubu Koalicji 
Obywatelskiej, pogratulował funkcji nowo wybranej Pani 
Wiceprzewodniczącej Teresie Wasilewskiej oraz nowo wybranym radnym 
dzielnic. Przypomniał, że będzie to kadencja wyjątkowa gdyż budżet będzie 
3 razy większy. Cieszy go frekwencja w wyborach do Rad Dzielnic. 
Powiedział, że co do sesji to zapewne radni opozycyjni będą chcieli wiele 
powiedzieć na temat stref płatnego parkowania w Gdańsku. Ogólnie Klub 
Koalicji Obywatelskiej chce rotacji w strefach płatnego parkowania, chcą 
zachęcić do korzystania z komunikacji miejskiej. Dodał, że na sesji również 
będzie temat tramwaju wodnego, wspomniał, że każdy mieszkaniec 
Gdańska z wyrobioną kartą mieszkańca będzie mógł raz w roku skorzystać 
bezpłatnie z tramwaju wodnego. Odniósł się do tematu szczepień, klub 
pracuje z Panią Prezydent nad tym, aby każde dziecko przyjmowane do 
publicznego przedszkola dostawało dodatkowe punkty za fakt że było 
szczepione.  
 
Radna BEATA DUNAJEWSKA – Przewodnicząca Klubu Wszystko dla 
Gdańska, pogratulowała również radnym dzielnic, dodała, że ze 100 
kandydatów z „Wszystko dla Gdańska” 82% się dostała do Rad Dzielnic. 
Nadmieniła, że bardzo ważnym elementem przyszłej działalności Rad 
Dzielnic są podwyżki kwot na mieszkańca, są to ogromne kwoty, do tego 
dochodzi Budżet Obywatelski. Powiedziała, że bardzo ważną rzeczą na 
tej sesji będzie rozmowa na temat szczepień HPV oraz podwyżek 
dodatków funkcyjnych dla nauczycieli.  
 
Radny KACPER PŁAŻYŃSKI - Przewodniczący Klubu Prawa  
i Sprawiedliwości, jak każdy z Przewodniczących pogratulował wyboru 
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Wiceprzewodniczącej jak również radnym do Rad Dzielnic. Powiedział, że 
jedną z samorządowych zadań jest pomoc tym którzy tej pomocy 
najbardziej potrzebują. Powinno się to odzwierciedlać w gdańskiej polityce 
mieszkaniowej. Z przykrością stwierdził że rządy Prezydent Dulkiewicz to 
jest totalna klęska. Spytał, jak określić taką sytuację, że wytyka się 
ogromne nieprawidłowości w Gdańskich Nieruchomościach a ze strony 
Pani Prezydent nie ma żadnej reakcji. Tak samo nie ma reakcji  
i odpowiedzi na list, który złożył 3 tygodnie temu odnośnie odwołania ze 
stanowiska Prezydenta Grzelaka. Odczytał raport z audytu który 
przygotował pracownik Gdańskich Nieruchomości, było w tym raporcie 
bardzo wiele przykładów, że źle się dzieje w tej instytucji. Wypowiedział 
się również na temat mieszkalnictwa w Gdańsku, jest zdziwiony że bez 
żadnych konsultacji i w tak szybkim tempie zostaje radzie przedłożona. 
Projekt ten stanowi otwarcie furtki do przekazywania mieszkań miejskich 
osobom które z Gdańskiem nie są w żaden sposób związane. Zaapelował 
do Prezydent o zdjęcie projektu z porządku obrad by móc wspólnie 
omówić jej treść. Powiedział, że Klub Prawa i Sprawiedliwości stoi na 
stanowisku, że w tym szczególnym roku którym jest rok wolności  
i solidarności w szczególności pomóc wykluczonym i najbardziej 
potrzebującym.  
 
PIOTR GRZELAK – z-ca Prezydenta Miasta Gdańska, przedstawił 
liczby osób czekających na lokal socjalny, dodał że to jest praca bardzo 
ciężka i bardzo wielu ludzi pracujących by wspomóc mieszkalnictwo  
w mieście. Wspomniał bardzo ważną rzecz, że Gdańsk na północ od 
Warszawy ma największy program mieszkaniowy spośród wszystkich 
miast. Program mieszkaniowy jest realizowany przy współpracy  
z Bankiem Gospodarstwa Krajowego. Powiedział, że zadaniem 
Prezydenta Miasta Gdańska oraz zadaniem Dyrektora Gdańskich 
Nieruchomości jest kontrolowanie pracy organizacji. Wspomniał, że 
dokument który przedstawił radny Kacper Płażyński jest dokumentem 
kontroli wewnętrznej który został wykonany na polecenie Prezydenta 
Grzelaka i Dyrektora Guzowa. Zaznaczył że w taki sposób będzie 
dokonywał kontroli jeśli chodzi o mieszkalnictwo w Gdańsku.  
 
 
 
 

                   PUNKT 4 
 

 UCHWAŁY 
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1) zmieniająca uchwałę w sprawie powołania składów osobowych Komisji 
Rewizyjnej, Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji oraz stałych Komisji 
Rady Miasta Gdańska (druk 130);   

 

 
 

Radny CEZARY ŚPIEWAK - DOWBÓR – Przewodniczący Klubu 

Koalicji Obywatelskiej 

Przedstawił projekt uchwały druk 130 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Samorządu i Ładu Publicznego – pozytywna 
  
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 130. 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        2 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/106/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie powołania składów osobowych Komisji 
Rewizyjnej, Komisji ds. Skarg, Wniosków i Petycji oraz stałych Komisji 

Rady Miasta Gdańska  
z dnia 28 marca 2019 roku 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 
 
1A) zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 
finansowej jednostce samorządu terytorialnego celem prowadzenia wspólnej 
polityki kulturalnej Miasta (druk 134); 
 
BARBARA FRYDRYCH – Dyrektor Biura Prezydenta ds. Kultury 
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Przedstawiła projekt uchwały druk 134 zgodnie z uzasadnieniem. 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 
Komisja wiodąca: K. Kultury i Promocji – pozytywna 
        K. Strategii i Budżetu – decyzja RMG 

 
 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 134. 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/107/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na udzielenie pomocy 

finansowej jednostce samorządu terytorialnego celem prowadzenia 
wspólnej polityki kulturalnej Miasta  

z dnia 28 marca 2019 roku 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 
 
2) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Smęgorzyno, rejon ulic Kartuskiej i Smęgorzyńskiej II  
w mieście Gdańsku  (druk 111); 

 
EDYTA DAMSZEL – TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 111 zgodnie z uzasadnieniem. Dodała, 

że projekt był wyłożony do publicznego wglądu w styczniu bieżącego roku. 

Do projektu płynęły 3 pisma z uwagami.   

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
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Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 
  
Głosów w dyskusji nie było. Zakończono omawianie projektu uchwały  
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Smęgorzyno, rejon ulic Kartuskiej i Smęgorzyńskiej II  
w mieście Gdańsku (druk 111) i wniesionych do projektu planu uwag. 
Przewodnicząca poddała uchwałę pod głosowanie, rozstrzygając 
jednocześnie o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu planu. 
 
 

Za    -      21 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -      12 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/108/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Smęgorzyno, rejon ulic Kartuskiej i Smęgorzyńskiej II  
w mieście Gdańsku  

z dnia 28 marca 2019 roku 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 
 
 

3) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Oliwa Górna w rejonie ul. Czyżewskiego i Sarniej  
w mieście Gdańsku   (druk 112); 

 

EDYTA DAMSZEL – TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 112 zgodnie z uzasadnieniem. Dodała, 

że projekt był wyłożony do publicznego wglądu w styczniu bieżącego roku. 

Do projektu uwagi nie wpłynęły.   

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
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Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 
  
 
Głosów w dyskusji nie było. Zakończono omawianie projektu uchwały                    
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego Oliwa Górna w rejonie ul. Czyżewskiego i Sarniej  
w mieście Gdańsku (druk 112). Przewodnicząca poddała uchwałę pod 
głosowanie. 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/109/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Oliwa Górna w rejonie ul. Czyżewskiego i Sarniej  
w mieście Gdańsku  

z dnia 28 marca 2019 roku 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

 
4) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Suchanino - rejon zbiornika wodnego 
Cyganka w mieście Gdańsku   (druk 97); 
 
EDYTA DAMSZEL – TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 97 zgodnie z uzasadnieniem.  

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 
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Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 97. 
 

Za    -      26 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        7 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/110/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Suchanino - rejon zbiornika wodnego 
Cyganka w mieście Gdańsku  
z dnia 28 marca 2019 roku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 
 

5) w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Barniewice północno-zachodnie II  
w mieście Gdańsku (druk 110); 
 
EDYTA DAMSZEL – TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 110 zgodnie z uzasadnieniem.  

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 
 
 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 110. 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        1 



23 

 

      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/111/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Barniewice północno-zachodnie II  
w mieście Gdańsku  

z dnia 28 marca 2019 roku 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.  
 

 
6) w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Starego Miasta - rejon ulicy Rajskiej 
w mieście Gdańsku (druk 108); 

 
EDYTA DAMSZEL – TUREK – Dyrektor Biura Rozwoju Gdańska 
Przedstawiła projekt uchwały druk 108 zgodnie z uzasadnieniem.  

 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Zagospodarowania Przestrzennego – pozytywna 
 
 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 108. 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        1 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/112/19 
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Rady Miasta Gdańska 
 

w sprawie odstąpienia od sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego Starego Miasta - rejon ulicy Rajskiej 

w mieście Gdańsku  
z dnia 28 marca 2019 roku 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu. 

 
 
6A) w sprawie  zaliczenia ulic: Marcowej, Wiosennej, Charzykowskiej, 
Czaplewskiej, Wieckiej, Kortowskiej, Łagowskiej, Lipuskiej, Kiszewskiej, 
Miechucińskiej, Swarzewskiej, Barkoczyńskiej do kategorii dróg gminnych 
(druk 136); 
 
Radna EMILIA LODZIŃSKA – Przewodnicząca Komisji 
Zagospodarowania Przestrzennego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 136 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o opinii: 
 

Prezydent Miasta Gdańska – pozytywna 
 
 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 136. 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/113/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie  zaliczenia ulic: Marcowej, Wiosennej, Charzykowskiej, 

Czaplewskiej, Wieckiej, Kortowskiej, Łagowskiej, Lipuskiej, Kiszewskiej, 
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Miechucińskiej, Swarzewskiej, Barkoczyńskiej do kategorii dróg 
gminnych  

z dnia 28 marca 2019 roku 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
 
 
6B) w sprawie  wyznaczenia terminu do przedstawienia opinii Prezydenta 
Miasta Gdańska w sprawie nadania ulicom: Borówkowej, Chabrowej, 
Czeremchowej, Irysowej, Maciejkowej, Macierzankowej, Malinowej, 
Nagietkowej, Porzeczkowej, Poziomkowej, Rokitnikowej, Rumiankowej, 
Storczykowej, Tymiankowej oraz Damazego Tilgnera kategorii dróg 
gminnych (druk 137); 
 
Radna EMILIA LODZIŃSKA – Przewodnicząca Komisji 
Zagospodarowania Przestrzennego 
Przedstawiła projekt uchwały druk 137 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 137. 
 

Za    -      31 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/114/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie  wyznaczenia terminu do przedstawienia opinii Prezydenta 
Miasta Gdańska w sprawie nadania ulicom: Borówkowej, Chabrowej, 
Czeremchowej, Irysowej, Maciejkowej, Macierzankowej, Malinowej, 

Nagietkowej, Porzeczkowej, Poziomkowej, Rokitnikowej, Rumiankowej, 
Storczykowej, Tymiankowej oraz Damazego Tilgnera kategorii dróg 

gminnych  
z dnia 28 marca 2019 roku 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu 
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7) w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej pod 
firmą Gdańska Infrastruktura Społeczna Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku  (druk 128); 

 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska 
Przedstawił projekt uchwały druk 128 zgodnie z uzasadnieniem  

  
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 
       K. Strategii Budżetu - pozytywna 

               
     

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 128. 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/115/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia woli objęcia udziałów w podwyższonym kapitale 
zakładowym jednoosobowej spółki Gminy Miasta Gdańska działającej 

pod firmą Gdańska Infrastruktura Społeczna Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością z siedzibą w Gdańsku  

z dnia 28 marca 2019 roku 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu 

 
 

8) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie zasad 
wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Miasta Gdańska oraz zasad udzielania pomocy 
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w wynajęciu takich lokali w zasobach Towarzystw Budownictwa 
Społecznego (druk 109); 

 
PIOTR KRYSZEWSKI – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Przedstawił projekt uchwały druk 109 zgodnie z uzasadnieniem.  

  
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 
 

 

Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI -  powiedział, że już na komisji były 
zgłaszane szerokie uwagi co do tego planu. Odniósł się do §23, gdzie 
twierdzi że tak szerokie ujęcie otwiera w pewien sposób furtkę gdzie Rada 
Miasta ceduje już na Prezydenta, że w ramach tych programów które są już 
w mieście przyjęte, można przydzielać mieszkanie już bez wiedzy Rady 
Miasta, po prostu zarządzeniem Prezydenta. 
 
PIOTR KRYSZEWSKI – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej, 
powtórzył, że jest to program dedykowany tylko do zasobów TBS, nie ma 
zagrożenia, że ktoś zostanie pominięty z kolejki socjalnej czy komunalnej. 
Wszystkie osoby które się zgłoszą, będą musiały spełniać kryteria 
dochodowe, jeżeli chodzi o zasób TBS.  
 
Radny KACPER PŁAŻYŃSKI - Przewodniczący Klubu Prawa  
i Sprawiedliwości, oświadczył że mieszkania TBS to są również mieszkania 
Miasta Gdańska, nie dla tych spełniających te niższe progi dochodowe, ale 
to mienie komunalne. Powiedział, że obecnie i tak jest kolejka po mieszkania 
TBS, a ta uchwała otwiera furtkę z pominięciem jakiejkolwiek wiedzy radnych 
miasta oraz z pominięciem kolejki jaka istnieje teraz w TBS, na podstawie 
odrębnych regulaminów Państwa programów realizowanych w Gdańsku, 
będą mogli otrzymywać mieszkania ludzie którzy z Gdańskiej nie są w żaden 
sposób związani.  
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska, zaproponował 
że tak zostanie ułożona ta procedura żeby Rada Miasta Gdańska była 
włączona w to, poprzez opiniowanie np. przez Komisję Polityki Gospodarczej 
i Morskiej. Dodał, że jest to program pilotażowy i zależy na tym by polscy 
mieszka0ńcy z Wielkiej Brytanii wracali do Polski a w szczególności do 
Gdańska i by tu się osiedlali.  
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Radny KACPER PŁAŻYŃSKI - Przewodniczący Klubu Prawa  
i Sprawiedliwości, powiedział, że to wszystko pięknie brzmi, ale w praktyce 
już może nie być takie piękne. Dodał, że ta zmiana nie zamyka się jedynie 
na Polaków którzy jakiś czas temu wyjechali na emigracje, ta zmiana w 
uchwale daje otwarty katalog przyznawania mieszkań na podstawie 
jakichkolwiek programów realizowanych przez władze miasta.  
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska, powtórzył 
jeszcze raz że zostanie zrobiona tak procedura, żeby przechodziła ona przez 
Radę Miasta Gdańska, żeby była pewność że te programy które są lub będą 
realizowane celują w potrzeby o których już wcześniej wspomniał.  
 
Radny ANDRZEJ SKIBA – powiedział, że katalog programów o których 
mowa w projekcie zmiany jest rzeczą dość kontrowersyjną i że byłoby dobrze 
aby o tak ważnych decyzjach, o takim specjalnym trybie przyznawania tych 
miejsc w TBS mogłaby w większym stopniu partycypować Rada Miasta 
Gdańska.  
 
Radny MATEUSZ SKARBEK - Wiceprzewodniczący Rady Miasta 
Gdańska, odniósł się do wypowiedzi radnego Skiby, mówiąc że to Prawo  
i Sprawiedliwość mówi o gorszym sorcie.  
 
Radny KACPER PŁAŻYŃSKI - Przewodniczący Klubu Prawa  
i Sprawiedliwości, powiedział, że jest pewien program który bardzo dobrze 
funkcjonuje i który uważa że jest bardzo dużym sukcesem dla Miasta 
Gdańska, a mianowicie jest to program repatriantów, co roku zapraszane są 
2 rodziny repatrianckie i chciałoby się więcej.  Zmiany w tej uchwale otwierają 
furtkę dla polskiej społeczności mieszkającej za granicą by wracali do 
ojczyzny ale również daje możliwości przydziału tych mieszkań zupełnie 
innym społecznościom. Dodał, że obecnie jest kilkaset osób, mieszkańców 
Gdańska czekających na mieszkania od TBS, o nich trzeba by było się  
w pierwszej kolejności zatroszczyć.   
 
PIOTR GRZELAK – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska, powiedział, że 
jest tyle osób w kolejce w TBS, ale są to w dużej części osoby które już 
dostały jakąś propozycję lokalu, ale ze względu na dużą partycypację nie są 
w stanie tego przyjąć, dlatego te lokale w których partycypacja jest najwyższa 
zostały przeznaczone dla osób które chcą osiąść z powrotem w Polsce. 
Dodał, że w ramach partycypacji „mieszkania plus” miasto Gdańsk bardzo 
głośno podnosiło, że naprawdę dobrym instrumentem wsparcia dla 
mieszkańców są TBS, niestety Ministerstwo Infrastruktury przywróciło  
w bardzo ograniczonym zakresie wsparcie dla TBS, a Miasto Gdańsk uważa 
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że to właśnie TBS jako spółki dobrze prosperujące spółki komunalne są  
w stanie odpowiedzieć  na potrzeby młodych rodzin.  
 
Radny CEZARY ŚPIEWAK - DOWBÓR – Przewodniczący Klubu Koalicji 
Obywatelskiej, powiedział, że radni z Prawa i Sprawiedliwości lubią siać 
ziarno wątpliwości wokół dobrej i potrzebnej uchwały. Przypomniał, że to 
Rada Miasta Gdańska sprawuje funkcję kontrolną przy pomocy Komisji 
Rewizyjnej i to ona jest od tego by reagować gdyby było coś nie tak.  
 
Radny KRYSTIAN KŁOS – powiedział, że Komisja Rewizyjna już 
zaplanowała różnego rodzaju kontrole między innymi w spółkach 
komunalnych, będzie sprawdzane na jakich podstawach zostały 
przydzielane mieszkania komunalne i socjalne.  
 
Radny KACPER PŁAŻYŃSKI - Przewodniczący Klubu Prawa  
i Sprawiedliwości, powiedział że kwintesencja tej zmiany polega na tym, że 
w sytuacji w której kilkuset mieszkańców Gdańska czeka po TBS, spełnia 
kwalifikacje wprowadza się wytrych w uchwale, polegający na tym że 
przydział TBS poza obecnie funkcjonującą kolejka mieszkania będą mogły 
być przydzielane poza obowiązującą kolejka.   
 
Radny ANDRZEJ SKIBA – powiedział, że skoro Miasto Gdańsk troszczy się 
o swoich mieszkańców to w pierwszej kolejności to mieszkańcy Gdańska 
powinni mieć pierwszeństwo z możliwości korzystania z zasobów TBS, czy 
to komunalnego czy z socjalnego.  
 
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI -  powiedział, że co roku jest zapoznanie 
się z listami mieszkańców Gdańska, którzy są wpisani na różne listy 
oczekujących, lista z roku na rok waha się ale nie maleje. Są to ludzie którzy 
muszą stać w kolejce. Wspomniał, że Prezydent Miasta Gdańska ma takie 
nadzwyczajne prawo, upoważnienie od Rady Miasta Gdańska aby  
w przypadkach losowych móc jednostkowo komuś pomóc w sytuacji 
nadzwyczajnej, niestety nie jest tak do końca, trochę miasto te przywileje 
wykorzystuje chociażby w przypadku Pana Kerskiego, który mógłby sobie 
wynająć coś. Dodał, że tego typu zapisy w uchwale powodują, że zaciągamy 
do Gdańska, mimo listy oczekującej, osoby z zagranicy tylko po to by 
osiedlali się w mieście.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – powiedział, że ten program pilotażowy ma  
w zamyśle by coraz więcej osób do Gdańska przybywało. 
                  

Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad 
przyjęciem projektu uchwały druk 109. 
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Za    -      21 
      przeciw    -      11 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/116/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie zasad 

wynajmowania lokali mieszkalnych wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu Miasta Gdańska oraz zasad udzielania pomocy 

w wynajęciu takich lokali w zasobach Towarzystw Budownictwa 
Społecznego  

z dnia 28 marca 2019 roku 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu. 
 

 

9) zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie zasad 
gospodarowania zasobem komunalnym lokali użytkowych, czynszów i ich 
płatności oraz podziału Miasta Gdańska na strefy czynszowe (druk 126); 

 
PIOTR KRYSZEWSKI – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej 
Przedstawił projekt uchwały druk 126 zgodnie z uzasadnieniem.  

  
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 

 
                   

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 126. 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -       1 
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               Rada Miasta Gdańska 
     w głosowaniu p r z y j ę ł a   

  
 

Uchwałę Nr VIII/117/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę Rady Miasta Gdańska w sprawie zasad 

gospodarowania zasobem komunalnym lokali użytkowych, czynszów  
i ich płatności oraz podziału Miasta Gdańska na strefy czynszowe  

z dnia 28 marca 2019 roku 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu. 

 

 

10) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania 
na drogach publicznych na terenie Miasta Gdańska, ustalenia stawek 
opłat za postój pojazdów samochodowych w tej strefie oraz ustalenia 
sposobu pobierania opłat (druk 131 + autopoprawka); 

 
MACIEJ RADOWICZ – Zastępca Dyrektora ds. Zarządzania 
Przedstawił projekt uchwały druk 131 zgodnie z uzasadnieniem. 

  

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca: K. Polityki Gospod. i Morskiej – pozytywna 
                           K. Strategii i Budżetu – pozytywna 

 
 

Radna EMILIA LODZIŃSKA – dopytała czy i czy w ogóle Wrzeszcz Dolny 
zostanie objęty strefą płatnego parkowania. Druga sprawa to temat 
parkingu przy ul. 3 maja i ul. Rogaczewskiego, na chwile obecna nie są  
w ogóle pobierane opłaty za parkowanie, dodała, że o tym zgłaszają 
mieszkańcy, że jadąc do urzędu nie mają gdzie zaparkować. Dopytała 
jeszcze o kary nałożone na osoby za przekroczeniu czasu parkowania, 
ogólnie bilecik za parkowanie jest tylko o 5 czy 10 minut przekroczyły czas, 
czy te osoby w trakcie kontroli również dostaną tę samą karę 200 zł jak 
osoby które w ogóle nie zapłaciły za parkowanie.   
MACIEJ RADOWICZ – Zastępca Dyrektora ds. Zarządzania, 
odpowiadając na trzecie pytanie radnej, powiedział że najlepszą formą 
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płatności za parkowanie jest forma aplikacji telefonicznej. Jeśli już się 
zdarzy, że aplikacji ktoś nie ma i płaci gotówką czy kartą za parkowanie, 
przekroczy wykupiony czas i przyjdzie kontrola to zostaje nałożony 
mandat na kwotę 130 zł, innej możliwości uchwała nie przewiduje. Odniósł 
się również do pierwszego zadanego pytania odnośnie Wrzeszcza 
Dolnego, wspomniał że Radzie Dzielnicy ten pomysł się nie spodobał, 
więc znajduje to swoje odzwierciedlenie w uchwale.  
 
PIOTR BORAWSKI – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska, odniósł 
się do parkingu na ul. 3 maja i Rogaczewskiego, powiedział, że 
prowadzone są działania dotyczące przeniesienie parkingu społecznego 
z Lawendowej i Podwala Staromiejskiego, na tym terenie zniknie parking 
ze względu na powstanie parkingu kubaturowego. 
 

PIOTR GRZELAK - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska, powiedział 
że kiedy ukonstytuuje się nowa Rada Dzielnicy Wrzeszcz Dolny, będzie 
można się spotkać i będzie Rada mogła zawnioskować o rozszerzenie 
strefy płatnego parkowania.  
 
Radna EMILIA LODZIŃSKA – powiedziała, że bardzo się cieszy że 
istnieje coś takiego jak parking społecznie wrażliwy i że nie zostanie on 
zlikwidowany tylko przeniesiony. Co do parkingu we Wrzeszczu Dolnym, 
to bardzo jest zdziwiona gdyż z posiadanych informacji wie, że Rada 
Dzielnicy walczyła o płatne parkingi. Wypowiedziała się również na temat 
aplikacji przez którą można płacić za parkowanie, dodała, że jest to za 
mało rozpowszechnione, zbyt mała akcja informacyjna wśród 
mieszkańców. Zaproponowała, by miasto zainwestowało w akcje 
informacyjną, że jest to taka wygodna forma płacenia za miejsca 
postojowe w strefie płatnego parkowania.   
                   

PIOTR GRZELAK - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska, powiedział 
by nie brnąć w ten temat dalej póki nie ukonstytuuje się Rada Dzielnicy. 
Dodał że zawsze działają na wniosek Rad Dzielnic i jeśli taki wniosek 
złożą to miasto jest gotowe poszerzyć strefę płatnego parkowania.  
 
Radny ROMUALD PLEWA – zadał pierwsze pytanie do Prezydenta 
Borawskiego odnośnie mieszkańców którzy przyjeżdżając do urzędu 
załatwić sprawę muszą parkować na drogim parkingu w Forum Gdańsk 
albo parkują nie zgodnie z przepisami.   
 
PIOTR BORAWSKI – Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska, 
odpowiedział, że dlatego miasto chce wprowadzić parking na minuty ze 
względu na wprowadzenie rotacji, trzeba przyzwyczaić mieszkańców że 



33 

 

w takich dzielnicach jak Śródmieście, Wrzeszcz Dolny czy Oliwa tych 
miejsc parkingowych będzie określona ilość. Docelowym rozwiązaniem 
jest komunikacja publiczna bądź inne środki transportu, a korzystanie  
z własnego środka transportu będzie koniecznością za którą będzie trzeba 
zapłacić.  
 
Radny ANDRZEJ SKIBA – wypowiedział się na temat polityki 
parkingowej, dodał że powinna się ona składąc z trzech elementów. 
Pierwszy wątek to przestrzeganie prawa, drugi słuchanie mieszkańców,  
w tej kwestii poprosił o doprecyzowanie o których głosach mieszkańców 
się mówi jeśli chodzi o dzielnicę Śródmieście. Wspomniał, też że 
mieszkańcy wybierają swój własny środek transportu ze względu na to że 
komunikacja miejska nie działa jak powinna.  
 
PIOTR GRZELAK - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska, powiedział 
że w styczniu mieli otrzymać decyzję środowiskową na jeden z wariantów 
dotyczącej komunikacji tramwajowej Gdańsk-Południe-Wrzeszcz od 
Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska, która jest nominowana przez 
Prawo i Sprawiedliwość. Do tej pory takiej decyzji nie ma, więc poprosił 
radnego Skibę o wsparcie w PIS.  
 
Radny ROMUALD PLEWA – poprosił Dyrektora o przedstawienie opinii 
Wrzeszcz Górny na temat strefy płatnego parkowania na ul. Jaśkowej 
Dolinie. Poprosił również o doprecyzowanie dni tygodnia wydłużenia 
czasu za parkowanie do godziny 20 w Śródmieściu.  
 
MACIEJ RADOWICZ – Zastępca Dyrektora ds. Zarządzania, 
odpowiedział radnemu że sprawa dotycząca ul. Jaśkowa Dolina była 
konsultowana z Wiceprzewodniczącym Zarządu Panem Koprowskim.  
 
Radny MATEUSZ SKARBEK - Wiceprzewodniczący Rady Miasta 
Gdańska, odniósł się do wypowiedzi Skiby, powiedział że w Gdańsku jest 
dokument który się nazywa Plan Zrównoważonej Mobilności dla Miasta 
Gdańska, radni z Pis również głosowali za tym dokumentem, który zawiera 
kompleksową diagnozę sytuacji komunikacyjnej, parkingowej oraz innej. 
Sytuacja ta została zdiagnozowana dosyć obszernie oraz zostały 
wyciągnięte z tego wnioski. Jednym z wniosków jest to, że trzeba czynić 
dalsze nakłady w kierunku rozwoju komunikacji miejskiej z jednoczesnymi 
innymi działaniami jak uporządkowanie polityki parkingowej. Dopytał 
Dyrektora czy jest planowana dalsza polityka zmierzająca ku ukróceniu 
zjawiska załatwiania wejściówek w sposób obciążający mieszkańców oraz 
po drugie czy planowane są dalsze rozszerzenia stref w innych miejscach 
obciążeniowych jak np. dzielnica Aniołki.  
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MACIEJ RADOWICZ – Zastępca Dyrektora ds. Zarządzania, 
odpowiedział, że to co zaproponowano w sprawie abonamentów 
zasadniczo różni się od tego co obecnie obowiązuje. Obecnie obowiązuje 
nieograniczona możliwość uzyskiwania abonamentów przez 
mieszkańców, bądź osoby które mają umowy użyczenia. W związku z tym 
że jest to sytuacja nieprawidłowa, nastąpi ograniczenie do dwóch 
abonamentów 10 złotowych na mieszkanie.  
 
Radny KRYSTIAN KŁOS – odniósł się do Pana Dyrektora, mówiąc że już 
podczas Komisji Strategii i Budżetu wskazał na nieprawdziwość tezy że 
Rada Dzielnicy Wrzeszcz Dolny sprzeciwiła się wprowadzeniu strefy 
płatnego parkowania. Powiedział, że jest w ciągłym kontakcie z Panem 
Tomaszem Wawrzonkiem, dodał że jest już przygotowany projekt 
dotyczący stref płatnego parkowania we Wrzeszczu Dolnym, trzeba 
poczekać aż nowa Rada Dzielnicy się ukonstytuuje i zaczną dalej działaj 
w tym temacie.  
 

Radny PIOTR DZIK -  dopytał o vacatio legis, jak to brzmi i czego dotyczy. 
Poprosił jeszcze o tekst jednolity całej uchwały, z racji tego że mieszkańcy 
czytając uchwałę i zmiany nie będą znali całej treści. Dopytał, w jaki 
sposób będzie wyglądała kampania informująca o wydłużeniu stref 
płatnego parkowania.  
 
MACIEJ RADOWICZ – Zastępca Dyrektora ds. Zarządzania 
odpowiedział że vacatio legis dotyczy również tych godzin dotyczących ul. 
3 maja i głównego miasta. Wyjaśnił, że jest szereg zmian w samej 
uchwale, część z nich wchodzi w życie w momencie uprawomocnienia tej 
uchwały czyli 14 dni po ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym a część  
9 września.   
 
PIOTR GRZELAK - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska, powiedział 
w skrócie że vacatio legis dotyczy tylko opłaty dodatkowej, czyli od 
września ustawa w zeszłym roku uchwalona o partnerstwie publiczno-
prywatnym dała rok vacatio legis, żeby mogły być opłaty dodatkowe 
podwyższane. Dodał, że regulacja kiedy zostaną wprowadzone inne 
godziny obowiązywania to już jest zarządzenie organizacji ruchu. Dodał, 
że plan jest taki żeby najpierw przeprowadzić kampanię informacyjną, 
żeby przygotować mieszkańców do tej sytuacji, żeby nie byli zaskoczeni.  
 
Radny PIOTR DZIK – dopytał jak będzie wyglądała kampania 
informacyjna. Dodał że powinna być ona szersza niż tylko dla 
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mieszkańców Śródmieścia, którzy mają abonamenty, w dużej mierze 
dotyczy to osób przyjezdnych.  
 
PIOTR GRZELAK - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska, powiedział, 
że przygotują kampanię i zostanie ona przedstawiona na Komisji Polityki 
Gospodarczej i Morskiej.  
 
Radny JAN KANTHAK – pierwsze pytanie zadał dotyczące strefy DB,  
w którym miejscu się znajduje i czy faktycznie ma tam obowiązywać strefa 
płatnego parkowania od godz 10 do 18. Kolejna kwestia dotyczy 
wprowadzenia stref płatnego parkowania jako odpowiedź na potrzeby 
mieszkańców, dopytał dlaczego to nie był główny postulat w kampanii 
wyborczej Koalicji Obywatelskiej i „Wszystko dla Gdańska”.  
 
TOMASZ WAWRZONEK - p.o. Z-ca Dyrektora ds. Zarządzania, 
odpowiedział, że obszar DB jest to obszar Brzeźna gdzie nie są pobierane 
opłaty, ale jest to obszar który znajduje się w strefie płatnego parkowania 
uchwałowej, natomiast nie ma tam organizacji ruchu umożliwiającej 
wprowadzenie opłat.  
 
Radny JAN KANTHAK – dopytał na jakich ulicach jest przewidziana ta 
strefa płatnego parkowania.   
 
TOMASZ WAWRZONEK - p.o. Z-ca Dyrektora ds. Zarządzania, 
powiedział, że jeśli chodzi o Brzeźno to jest to obszar w rejonie pasa 
nadmorskiego ulica Walecznych, rejon ulic Gdańskiej i Dworskiej. 
Dopowiedział że jest takie narzędzie które w sezonie wakacyjnym 
mogłoby ułatwić funkcjonowanie mieszkańcom, w toku konsultacji  
z mieszkańcami, rozmową z Radą Dzielnicy ustalono że pobór opłaty nie 
będzie wprowadzony.  
 
Radny KAROL RABENDA – zapytał Pana Prezydenta Grzelaka jakie są 
dochody ze względu na wzrost obszarów objętych strefą płatnego 
parkowania i jakie są szacunki ile Gdańszczanie będą musieli zapłacić 
dodatkowo po tych podwyżkach.  Dopytał jeszcze jakie są dzielnice które 
będą następnie objęte strefą płatnego parkowania.  
 
PIOTR GRZELAK - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska, 
odpowiedział, że około 10 mln złotych to są przychody. Dodał, że wzrasta 
udział innych płatności innych niż gotówka np. skycash.  
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Radny KAROL RABENDA – dopytał jeszcze raz o wzrost wpływów od 
2016 roku ze stref płatnego parkowania oraz czy są szacunki o ile wzrosną 
wpływy miasta po poszerzeniu tych stref i po podwyżce opłat.  
 
PIOTR GRZELAK - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska, 
odpowiedział że wzrost dochodów będzie z 6 do 10 mln złotych. Co do 
obszarów które zostaną jeszcze objęte strefą płatnego parkowania, to 
powiedział że to zależy od tego jakie Rady Dzielnic złożą taki pomysł.   
 
Radny KACPER PŁAŻYŃSKI - Przewodniczący Klubu Prawa  
i Sprawiedliwości, odniósł się do tematu konsultacji społecznych, 
powiedział, ze ma nieco odmienne sygnały od mieszkańców chociażby 
Biskupiej Górki, powiedział że z tego co wie to jest ogólny sprzeciw 
wprowadzania strefy płatnego parkowania. Dodał, że Stowarzyszenie 
Biskupie Górka przeprowadziło ankietę wśród mieszkańców, z której 
jednoznacznie wynika że zdecydowana większość jest przeciwna 
wprowadzaniu tej strefy.  
 
PIOTR GRZELAK - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska, 
odpowiedział że dlatego na Biskupiej Górce nie ma poboru opłat.  
 
Radna ANNA GOLĘDZINOWSKA – podkreśliła, że tak naprawdę to nie 
jest tylko miejski system parkowania, ale to jest element znacznie 
szerszego systemu, to jest plan zrównoważonej mobilności miejskiej. 
Podziękowała za deklaracje Prezydenta Grzelaka, że jego myślenie 
również idzie w podobnym kierunku, żeby przeprowadzić szeroko akcję 
edukacyjną na temat zasad prawidłowego parkowania w Gdańsku.  
 
Radny ANDRZEJ SKIBA – odniósł się do wypowiedzi radnego Skarbka, 
na temat wprowadzania opłat mówiąc że jeżeli nie będzie woli opłat po 
stronie Rad Dzielnic to takie opłaty nie zostaną wprowadzone. Dodał, że 
w dzielnicy Brzeźno, Rada Dzielnicy była przeciwko wprowadzania opłat 
więc wprowadzono inny model „łupienia” mieszkańców nielegalnymi 
opłatami. Kończąc powiedział, że nie oczekuje od Prezydenta Grzelaka 
piłkarzyków ani czekoladek tylko oczekuje dymisji.  
 
Radny CEZARY ŚPIEWAK - DOWBÓR – Przewodniczący Klubu 
Koalicji Obywatelskiej, powiedział, że pobór opłat a uchwalenie strefy to 
są dwie różne rzeczy. Odniósł się do Brzeźna mówiąc że pobór opłat nie 
był uruchomiony i nie będzie uruchomiony tak długo jak obecna Rada 
Dzielnicy Brzeźno nie zwróci się do miasta o uruchomienie takiego poboru 
opłat.  
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Radny KACPER PŁAŻYŃSKI - Przewodniczący Klubu Prawa  
i Sprawiedliwości, ad vocem odniósł się do radnego Śpiewaka, mówiąc 
że nie widzi nic złego w tym że udziela się społecznie, dodał, że polityka 
to też jest działalność społeczna, samorządność to też rodzaj działalności 
społecznej.  
 
Radny ROMUALD PLEWA – poprosił o zdjęcie projektu z porządku oraz 
przygotowanie na następną sesję tekstu jednolitego by radni mogli nad 
całością popracować. Złożył formalny wniosek o odesłanie druku do 
komisji, gdyby druk nie został cofnięty do komisji to prosi o wniesienie 
poprawki godzinowej w projekcie.  
 
 

Za    -      12 
      przeciw    -      20 
      wstrzymało się   -       0 
       
               Rada Miasta Gdańska 
     w głosowaniu nie odesłała druku do komisji 
 
MACIEJ RADOWICZ – Zastępcy Dyrektora ds. Zarządzania wyjaśnił 
przyczyny innych godzin obowiązywania tej strefy 10-18, dodał, że wynika 
to z doświadczenia jak letnicy w letnim okresie przyjeżdżają na plaże. 
Podkreślił że zanim Rada Dzielnicy nie zgłosi tego pomysłu to na tym 
terenie nie ma wprowadzonego poboru opłaty.  
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska, wyjaśniła jaka sytuacja nastąpiła, że druk nie został cofnięty do 
komisji, jeżeli chodzi o wnoszenie poprawek do uchwał to art. 11 ppkt 2 
brzmi: poprawki wniesione przez komisje, kluby, radnych i Prezydenta 
zgłaszane są pod rygorem nieważności nie później niż 48 godzin przed 
sesją z zastrzeżeniem ust. 3 który dotyczy budżetu miasta.  
 
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI – zadał pytanie czy mieszkańcy 
zdawali sobie sprawę z tego w ostatniej kampanii wyborczej, że głosują 
na „Wszystko dla Gdańska” a nie dla wszystko dla Gdańszczan.  
 
Radny PRZEMYSŁAW MALAK – zgłosił prośbę do Pana Dyrektora, że 
jeśli mówi o konsultacjach z Radą Dzielnicy to poprosił by się odnosił do 
uchwał Rady Dzielnicy a nie jak było w przypadku ulicy Pawłowskiego do 
konsultacji z z-cą Przewodniczącego Zarządu. Rada jest organem 
kolegialnym i podejmuje decyzje tylko w formie uchwał.  
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Radna EMILIA LODZIŃSKA – poprosiła Dyrektora by skonsultował to  
z Prezydentem aby wpływy z opłat w danej dzielnicy przekazać na 
remonty ulic, remonty chodników właśnie w danej dzielnicy. Powiedziała, 
że wtedy zrozumienie mieszkańców dla poboru opłat będzie większe.  
 
Radny JAN KANTHAK – poparł stanowisko radnego Plewy w sprawie 
zbyt dużego zróżnicowania godzin parkowania, który wprowadza duży 
chaos i dla mieszkańców i dla przyjezdnych.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – złożył wniosek formalny o zamknięcie listy 
mówców.  
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska 

Za    -      22 
      przeciw    -        7 
      wstrzymało się   -       4 
       
               Rada Miasta Gdańska 
     w głosowaniu zamknęła listę mówców 
 
 
Radny KAROL WAŻNY – zaapelował do kolegów z opozycji by nie 
podejmować takich szybkich akcji na sesji i proponować poprawek które 
nie zostały skonsultowane przede wszystkim z Radą Dzielnicy Brzeźno. 
Co do autopoprawki to podziękował Panu Prezydentowi i Kierownikowi 
Wawrzonkowi za możliwość wprowadzenia zmian, a mianowicie radni 
zgłosili wnioskodawcy niezgodności i autopoprawką zostały one 
wprowadzone.  
 
Radna KAMILA BŁASZCZYK – przypomniała o planie zrównoważonej 
mobilności w Gdańsku. Dodała, że nowoczesne miasto nie może opierać 
się na transporcie samochodowym a szczególnie takim w którym 
mieszkańcy będą zjeżdżać do centrum własnym pojazdem. Jest wiele 
innowacyjnych możliwości które należy promować. 
 
Więcej  głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad 
przyjęciem projektu uchwały druk 131. 
 

Za    -      21 
      przeciw    -      10 
      wstrzymało się   -       2 
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               Rada Miasta Gdańska 
     w głosowaniu p r z y j ę ł a   

  
 

Uchwałę Nr VIII/118/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia strefy płatnego parkowania na 
drogach publicznych na terenie Miasta Gdańska, ustalenia stawek opłat 
za postój pojazdów samochodowych w tej strefie oraz ustalenia sposobu 

pobierania opłat 
z dnia 28 marca 2019 roku 

 

Uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu. 

 

Klub Radnych Prawa i Sprawiedliwości poprosił o 10 minutową przerwę  
w obradach.  

 

 

11) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad taryfowych, cen za 
przejazdy środkami gminnego transportu zbiorowego oraz wysokości  
opłat dodatkowych i opłat manipulacyjnych (druk 125); 

 
SEBASTIAN ZOMKOWSKI – Dyrektor Zarządu Transportu Miejskiego  
Przedstawił projekt uchwały druk 125 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca:   K. Polit. Gospodarczej i Morskiej – pozytywna 

         K. Strategii i Budżetu – pozytywna 
    

Radna BEATA DUNAJEWSKA – Przewodnicząca Klubu Wszystko dla 
Gdańska, zapytała czy kwota która jest dopłacana wzrasta w kolejnych 
latach czy się pomniejsza.  
 

SEBASTIAN ZOMKOWSKI – Dyrektor Zarządu Transportu Miejskiego, 
powiedział że kwota dopłaty jest stabilna, a wynika to z tego że umowa 
przewozowa na tramwaj wodny jest stała na cały okres obowiązywania. 
Dodał, że w roku 2018 nastąpił lekki skok liczby pasażerów a co za tym idzie 
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dopłata z budżetu miasta się lekko zmniejszyła. Wspomniał również że 
wskaźnik pokrycia kosztów cały czas jest poniżej 20%.  
 
Radny ANDRZEJ SKIBA – zapytał jak wygląda sytuacja  jeśli chodzi  
o osoby które posiadają i korzystają z Gdańskiej Karty Mieszkańca, jak 
wyglądają ich prawa jeśli chodzi o korzystanie z tramwaju wodnego.  
 
SEBASTIAN ZOMKOWSKI – Dyrektor Zarządu Transportu Miejskiego, 
posiadacz Gdańskiej Karty Mieszkańca będzie musiał zakupić bilet przez 
portal internetowy i dzięki temu będzie mógł wykonać jeden rejs bezpłatnie 
w ciągu każdego roku kalendarzowego.  
 
 
Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad 
przyjęciem projektu uchwały druk 125. 
 

Za    -      29 
      przeciw    -        1 
      wstrzymało się   -       0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/119/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia zasad taryfowych, cen za 

przejazdy środkami gminnego transportu zbiorowego oraz wysokości  
opłat dodatkowych i opłat manipulacyjnych  

z dnia 28 marca 2019 roku 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu. 

 

 

12) w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (druk 113); 

 
SŁAWOMIR KISZKURNO – Dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej  
Przedstawił projekt uchwały druk 113 zgodnie z uzasadnieniem.  
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AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca:   K. Samorz. i Ładu Publ. – wstrzymała się   
                             

 

Radny MATEUSZ SKARBEK – zadał pytanie, że jeśli by doszło do 
lokalizacji kasyna np. na ulicy Chmielnej, to w przypadku opracowywania 
uchwały o parku kulturowym, czy można by było zapisami tej uchwały 
zakazać, jak wygląda hierarchia.  
 
SŁAWOMIR KISZKURNO – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej, 
powiedział że w ramach uchwały o parku kulturowym można w ramach 
ochrony ograniczyć różnego rodzaju działalności niepożądane na terenie 
chociażby głównego miasta. Wydaje mu się że w ramach uchwały o parku 
kulturowym nie będzie potrzeby ograniczać działalności kasyn gry.  
 
Radny ANDRZEJ SKIBA – zapytał do kiedy zgodnie z procedurami trzeba 
opinie wydać, żeby Minister Finansów decyzję mógł  podjąć.  
 
SŁAWOMIR KISZKURNO – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej, 
powiedział, że koncesja jest wydawana na 18 miesięcy jeśli chodzi o jej 
ważność,  natomiast w terminie 3 miesięcy od publikacji należy składać 
wnioski, czyli 3 m-ce od przetargu przez Ministra  musi być złożony wniosek 
o koncesję  i w tym terminie musi być wydana opinia lokalizacyjna.  
 
CEZARY ŚPIEWAK _ DOWBÓR – Przewodniczący Klubu Koalicji 
Obywatelskiej,  zadał pytanie ile maksymalnie może powstać kasyn  
w Gdańsku na podstawie przepisów które obecnie są. Drugie pytanie, czy na 
przestrzeni ostatnich miesięcy lat zdarzały się jakieś zgłoszenia policji, straży 
miejskiej że w okolicy kasyn dzieją się jakieś zdarzenia niepożądane. 
 
SŁAWOMIR KISZKURNO – Dyrektor Wydziału Gospodarki Komunalnej, 
odpowiedział na pierwsze pytanie odnośnie ilości kasyn że mogą być 2 
kasyna. Co do drugiego pytania powiedział, że nie było żadnych zdarzeń 
niepożądanych w okolicach kasyn.  
 
Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad 
przyjęciem projektu uchwały druk 113. 
 

Za    -      18 
      przeciw    -        9 
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      wstrzymało się   -       6 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/120/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry  

z dnia 28 marca 2019 roku 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu. 

 

 

13) w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (druk 114); 

 
SŁAWOMIR KISZKURNO – Dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej  
Przedstawił projekt uchwały druk 114 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca:   K. Samorz. i Ładu Publ. – wstrzymała się   
                            

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 114. 
 

Za    -      18 
      przeciw    -      10 
      wstrzymało się   -       5 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/121/19 
Rady Miasta Gdańska 
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w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry  

z dnia 28 marca 2019 roku 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu. 

 

 

14) w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (druk 115); 

 
SŁAWOMIR KISZKURNO – Dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej  
Przedstawił projekt uchwały druk 115 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca:   K. Samorz. i Ładu Publ. – wstrzymała się   
                             

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 115. 
 

Za    -      18 
      przeciw    -      10 
      wstrzymało się   -       5 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/122/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry  

z dnia 28 marca 2019 roku 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu. 

 

15) w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (druk 116); 
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SŁAWOMIR KISZKURNO – Dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej  
Przedstawił projekt uchwały druk 116 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca:   K. Samorz. i Ładu Publ. – wstrzymała się   
                             

 

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 116. 
 

Za    -      19 
      przeciw    -      10 
      wstrzymało się   -       4 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/123/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry  

z dnia 28 marca 2019 roku 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

 

 

16) w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (druk 117); 

 
SŁAWOMIR KISZKURNO – Dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej  
Przedstawił projekt uchwały druk 117 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
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Komisja wiodąca:   K. Samorz. i Ładu Publ. – pozytywna   
                             

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 117. 
 

Za    -      20 
      przeciw    -        9 
      wstrzymało się   -       4 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/124/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry  

z dnia 28 marca 2019 roku 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu. 

 

 

17) w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (druk 118); 

 
SŁAWOMIR KISZKURNO – Dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej  
Przedstawił projekt uchwały druk 118 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca:   K. Samorz. i Ładu Publ. – pozytywna   
                            

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 118. 
 

Za    -      20 
      przeciw    -        9 
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      wstrzymało się   -       4 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/125/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry  

z dnia 28 marca 2019 roku 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 

 

 

18) w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (druk 119); 

 
SŁAWOMIR KISZKURNO – Dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej  
Przedstawił projekt uchwały druk 119 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca:   K. Samorz. i Ładu Publ. – pozytywna   
                             

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 119. 
 

Za    -      20 
      przeciw    -        9 
      wstrzymało się   -       4 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/126/19 
Rady Miasta Gdańska 
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w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry  

z dnia 28 marca 2019 roku 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 27 do niniejszego protokołu. 

 

 

19) w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (druk 120); 

 
SŁAWOMIR KISZKURNO – Dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej  
Przedstawił projekt uchwały druk 120 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca:   K. Samorz. i Ładu Publ. – pozytywna   
                             

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 120. 
 

Za    -      20 
      przeciw    -        9 
      wstrzymało się   -       4 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/127/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry  

z dnia 28 marca 2019 roku 
 

Uchwała stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 
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20) w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (druk 121); 

 
SŁAWOMIR KISZKURNO – Dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej  
Przedstawił projekt uchwały druk 121 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca:   K. Samorz. i Ładu Publ. – pozytywna   
                             

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 121. 
 

Za    -      19 
      przeciw    -      10 
      wstrzymało się   -       4 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/128/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry  

z dnia 28 marca 2019 roku 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 

 

 

21) w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (druk 122); 

 
SŁAWOMIR KISZKURNO – Dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej  
Przedstawił projekt uchwały druk 122 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
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Komisja wiodąca:   K. Samorz. i Ładu Publ. – pozytywna   
                             

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 122. 
 

Za    -      19 
      przeciw    -      10 
      wstrzymało się   -       4 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/129/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry  

z dnia 28 marca 2019 roku 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu. 
 

 

22) w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry (druk 123); 

 
SŁAWOMIR KISZKURNO – Dyrektor Wydziału Gospodarki 
Komunalnej  
Przedstawił projekt uchwały druk 123 zgodnie z uzasadnieniem.  
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca:   K. Samorz. i Ładu Publ. – pozytywna   
                             

 

Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 123. 
 

Za    -      19 
      przeciw    -      10 
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      wstrzymało się   -       4 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/130/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie wyrażenia opinii o lokalizacji kasyna gry  

z dnia 28 marca 2019 roku 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu. 
 

 
23) w sprawie określenia zadań, na które przeznaczone będą środki  
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 2019 
roku  (druk 124); 
 

 
MAŁGORZATA NIEMKIEWICZ – Dyrektor Miejskiego Ośrodka 
Pomocy Rodzinie 

Przedstawiła projekt uchwały druk 124 zgodnie z uzasadnieniem. 

 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca:   K. Rodziny i Polityki Społ. -  pozytywna 
                             K. Strategii i Budżetu - pozytywna 

 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 124. 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/131/19 
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Rady Miasta Gdańska 
 

w sprawie określenia zadań, na które przeznaczone będą środki  
z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych  

w 2019 roku  
z dnia 28 marca 2019 roku 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu.. 
 

 
24) w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli szkół dla których 
organem prowadzącym jest Miasto Gdańsk (druk 129 + autopoprawka); 
 
GRZEGORZ KRYGER– Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 

Przedstawił projekt uchwały druk 129 zgodnie z uzasadnieniem. 

 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca:   K. Edukacji -  pozytywna 
          K. Strategii i Budżetu - pozytywna 

                            

      
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 129. 
 

Za    -      32 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/132/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli szkół dla których 

organem prowadzącym jest Miasto Gdańsk  
z dnia 28 marca 2019 roku 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu. 



52 

 

25) w sprawie zmiany nazwy XXI Sportowego Liceum 
Ogólnokształcącego w Gdańsku (druk 103); 
 
GRZEGORZ KRYGER– Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 

Przedstawił projekt uchwały druk 103 zgodnie z uzasadnieniem. 

 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca:   K. Edukacji -  pozytywna 

                            

 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 103. 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/133/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany nazwy XXI Sportowego Liceum Ogólnokształcącego  

w Gdańsku  
z dnia 28 marca 2019 roku 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu. 
 
26) w sprawie zmiany nazwy Szkół Okrętowych i Ogólnokształcących 
"Conradinum" w Gdańsku z siedzibą przy ul. Grzegorza Piramowicza 1/2  
(druk 104); 
 
 
GRZEGORZ KRYGER– Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 

Przedstawił projekt uchwały druk 104 zgodnie z uzasadnieniem. 
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AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca:   K. Edukacji -  pozytywna 

                            

 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 104. 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/134/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany nazwy Szkół Okrętowych i Ogólnokształcących 

"Conradinum" w Gdańsku z siedzibą przy ul. Grzegorza Piramowicza 1/2  
z dnia 28 marca 2019 roku 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu. 
 
 
27) w sprawie zmiany nazwy III Liceum Ogólnokształcącego  
im. Bohaterów Westerplatte w Gdańsku  (druk 105); 
 
 
GRZEGORZ KRYGER– Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 

Przedstawił projekt uchwały druk 105 zgodnie z uzasadnieniem. 

 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca:   K. Edukacji -  pozytywna 
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Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 105. 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/135/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany nazwy III Liceum Ogólnokształcącego im. Bohaterów 

Westerplatte w Gdańsku  
z dnia 28 marca 2019 roku 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu. 
 
 
28) w sprawie zmiany nazwy XX Liceum Ogólnokształcącego  
im. Zbigniewa Herberta w Gdańsku  (druk 106); 
 
GRZEGORZ KRYGER– Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 

Przedstawił projekt uchwały druk 106 zgodnie z uzasadnieniem. 

 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca:   K. Edukacji -  pozytywna 

                            

 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 106. 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 
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     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/136/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany nazwy XX Liceum Ogólnokształcącego im. Zbigniewa 

Herberta w Gdańsku  
z dnia 28 marca 2019 roku 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu. 
 
 
29) w sprawie zmiany nazwy XV Liceum Ogólnokształcącego  
im. Zjednoczonej Europy w Gdańsku (druk 107); 
 
GRZEGORZ KRYGER– Dyrektor Wydziału Rozwoju Społecznego 

Przedstawił projekt uchwały druk 107 zgodnie z uzasadnieniem. 

 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska  
Poinformowała o następujących opiniach Komisji: 
 

Komisja wiodąca:   K. Edukacji -  pozytywna 

                            

 
Głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad przyjęciem 
projektu uchwały druk 107. 
 

Za    -      33 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        0 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/137/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie zmiany nazwy XV Liceum Ogólnokształcącego im. 

Zjednoczonej Europy w Gdańsku  
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z dnia 28 marca 2019 roku 
 
Uchwała stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu. 
 
 
30) w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Prezydenta Miasta Gdańska 
na okres 2019-2023 (druk 127); 
 
Radna BEATA DUNAJEWSKA – przewodnicząca Klubu Radnych 
„Wszystko dla Gdańska” 

Przedstawiła projekt uchwały druk 127 zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI – zadał pytanie osobie referującej 
uchwałę czy to jest kwota wystarczająca.  

                            

Radna BEATA DUNAJEWSKA – przewodnicząca Klubu Radnych 
„Wszystko dla Gdańska”, odpowiedziała, że dla jednych to jest kwota 
wystarczająca dla innych nie, ale to by trzeba było zapytać Panią Prezydent.  
 
 
Więcej głosów w dyskusji nie było. Przystąpiono do głosowania nad 
przyjęciem projektu uchwały druk 127. 
 

Za    -      30 
      przeciw    -        0 
      wstrzymało się   -        1 
       
               Rada Miasta Gdańska 

     w głosowaniu p r z y j ę ł a   
  
 

Uchwałę Nr VIII/138/19 
Rady Miasta Gdańska 

 
w sprawie ustalenia wynagrodzenia dla Prezydenta Miasta Gdańska na 

okres 2019-2023  
z dnia 28 marca 2019 roku 

 
Uchwała stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu. 
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PUNKT 5  

INTERPELACJE, ZAPYTANIA RADNYCH 

I ODPOWIEDZI PREZYDENTA MIASTA GDAŃSKA, 

 
 
Radny ANDRZEJ SKIBA – poprosił o informację, jak wygląda procedura 
udzielania informacji o której była mowa na poprzedniej sesji. 

AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska, powiedziała że jest w porozumieniu z Sekretarz Miasta 
Gdańska i jest w trakcie zorganizowania szkolenia, szkolenia które  
w sposób rzetelny miałoby przedstawić w jaki sposób pracować z art. 24. 

 
Radny KACPER PŁAŻYŃSKI - Przewodniczący Klubu Prawa  
i Sprawiedliwości, zapytał Prezydenta o tabor techniczny w ztm, czy 
planowane jest przeprowadzenie przeglądów technicznych. Wspomniał, że 
zadał to pytanie ze względu na to że w ostatnim czasie odpadło koło  
w tramwaju. Drugi temat który poruszył to sprawa Pani Dyrektor ze Szkoły 
Podstawowej w Gdańsku Brzeźnie, dodał, że jest wiele nieprawidłowości  
w prowadzeniu tej szkoły, jest wiele na to przykładów. Poprosił Prezydenta  
o przedstawienie tej sytuacji.      
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska, 
wyjaśniła że w tym punkcie są odpowiedzi Prezydenta ale nie oznacza to że 
Prezydent musi być przez całą sesję, odpowiedzi może udzielić w formie 
pisemnej w późniejszym czasie. Z racji tego że Prezydent ma szereg różnych 
obowiązków i ma od tego swoich zastępców jak i Dyrektorów, którzy w jej 
imieniu będą na Sali.  
 
PIOTR KOWALCZUK  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska, odniósł 
się do pytania drugiego mówiąc że do organu prowadzącego nie wpłynęła 
żadna skarga, natomiast dodał, że wszystkie skargi na Dyrektorów 
jednostek są rozpatrywane przez Komisje ds. skarg, wniosków i petycji. Jak 
tylko Przewodniczący Komisji przekaże sprawę do Prezydenta, to na pewno 
ta sprawa będzie rozpatrzona.  
 
Radny ANDRZEJ SKIBA – powiedział że taka skarga na Dyrektor Szkoły 
Podstawowej w Brzeźnie nie wpłynęła, być może zanim taka skarga wpłynie 
do Komisji to musi przed tym jeszcze do kogoś trafić. Zobowiązał się, że jak 
tylko taka skarga trafi do Komisji to na pewno będzie rozpatrzona.  
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AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta Gdańska, 
powiedziała że również nie dekretowała takiej sprawy do Komisji.  
 
Radny KACPER PŁAŻYŃSKI - Przewodniczący Klubu Prawa  
i Sprawiedliwości, powiedział że posiada korespondencję meilową, w której 
również jest odpowiedź Pani Prezydent.  
 
PIOTR KOWALCZUK  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska, 
powiedział, że wg procedury wszystkie skargi na Dyrektorów jednostek są 
rozpatrywane są przez Komisję ds. skarg, wniosków i petycji z dekretacją 
Pani Przewodniczącej.  
 
Radny ANDRZEJ SKIBA – spytał o obsługę pogotowia energetycznego czy 
elektrycznego jeśli chodzi o obsługę lokali komunalnych i socjalnych które są 
pod administracją Gdańskich Nieruchomości. Dlaczego klientka dostała 
rachunek w wysokości ponad 2 tysiące złotych. Drugie pytanie jakie zadał to  
z czego wynika tak wysoki odsetek sytuacji w których nie ma konkretnego 
kierownika Biura Obsługi Mieszkańców. Kolejne pytanie, jak wygląda kwestia 
jeżeli chodzi o debaty oxfordzkie w gdańskich szkołach, czy są jakieś 
informacje czy młodzież się w to bardziej angażuje.  
 
PIOTR KOWALCZUK  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska, odniósł 
się do pytań radnego mówiąc że jeśli chodzi o tak wysoki rachunek to 
należałoby się skontaktować z dostawcą energii a nie z BOM-em, należałoby 
sprawdzić licznik. Co do debat oxfordzkich powiedział, że czują się one 
bardzo dobrze, szczególnie w Liceum nr 1.  
 
Radny KAZIMIERZ KORALEWSKI – poinformował że po sesji spotyka się 
z Komisją Rewizyjną. 
 
Radny KACPER PŁAŻYŃSKI - Przewodniczący Klubu Prawa  
i Sprawiedliwości, odniósł się do swojej poprzedniej wypowiedzi dotyczącej 
skargi na Dyrektora Szkoły Podstawowej w Brzeźnie mówiąc że faktycznie 
korespondencja była przekazana tylko i wyłącznie na jego skrzynkę więc 
przekaże to wszystko  Przewodniczącej RMG.  
 
Radny MATEUSZ SKARBEK - Wiceprzewodniczący Rady Miasta 
Gdańska, zaznaczył że te obecne rozmowy są w punkcie interpelacje, 
zapytania i żeby trzymać się tematu i tak samo w punkcie oświadczenia żeby 
rozmowy były na temat.  
 
Radny ANDRZEJ SKIBA – odniósł się do odpowiedzi Prezydenta 
Kowalczuka odnośnie zbyt dużego rachunku za energie, mówiąc że  
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w pierwszej kolejności to jest sprawa administracji budynku, później 
dostawcy prądu.  
 
Radny ROMUALD PLEWA – odniósł się do złożonej interpelacji dotyczącej 
nadania ulicy Gen. Broni Władysława Andersa, wspomniał że rok temu 
Stowarzyszenie Ogólnopolskie Kombatantów Sił Zbrojnych na Zachodzie już 
zgłaszało taką chęć, ale do dnia dzisiejszego nie otrzymało odpowiedzi. 
Poprosił o przyspieszenie odpowiedzi na ten temat.  
 
Radny PRZEMYSŁAW MALAK – spytał Prezydenta o przyczyny 
nierozstrzygnięcia konkursów na dyrektorów w Szkole Podstawowej 52, XIX 
Liceum Ogólnokształcącym oraz Zespół Szkół Ogólnokształcących nr 2.  
   
PIOTR KOWALCZUK  - Zastępca Prezydenta Miasta Gdańska, 
odpowiedział, że żaden z kandydatów nie otrzymał co najmniej 7 głosów,  
a procedura jest taka, że jest 12 osób które biorą udział w komisji i żeby 
wygrać konkurs trzeba uzyskać co najmniej 7 głosów. Konkursy zostaną 
jeszcze raz przeprowadzone.  
 
Radna BEATA DUNAJEWSKA - Przewodnicząca Klubu Wszystko dla 
Gdańska, poprosiła radnych o szacunek do siebie nawzajem i nie 
traktowanie sesji RMG jako placu zabaw. Dodała również że prosi aby 
Przewodnicząca na początku każdej sesji prosiła o wyciszanie telefonów.  
 
Radny BOGDAN OLESZEK – powiedział że w tym punkcie nie powinno się 
zgłaszać nowych interpelacji i interpelacji tylko przedstawiać swoje jakieś 
niezadowolenia z odpowiedzi dotyczących interpelacji i zapytań.  
 
 
Radny KACPER PŁAŻYŃSKI - Przewodniczący Klubu Prawa  
i Sprawiedliwości, poprosił o kompletne informacje od strony Pani 
Prezydent w zakresie zasad, podstawy prawnej na jakiej został przyznany 
lokal komunalny Panu Kierownikowi działu utrzymania technicznego  
i remontów Gdańskich Nieruchomości.  
 
Radny ROMUALD PLEWA – poprosił o poprawę nagłośnienia na Sali obrad, 
dodał że Ci radni którzy siedzą blisko głośników słyszą ogromny szum.  
 
 
 

PUNKT 6 
 

WNIOSKI, OŚWIADCZENIA OSOBISTE 
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Radny KRYSTIAN KŁOS – zaapelował do radnych, że jeżeli będzie trzeba 
zwołać polityczną konferencję prasową to żeby nie angażować do tego całej 
Rady Miasta Gdańska i nie prosić o przerwę tylko żeby zrobić to przed sesją 
lub po.  
 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska, przypomniała że 9,10,11 kwietnia odbędą się ślubowania 
radnych dzielnicowych oraz sesje inauguracyjne.  
 
 
 

PUNKT 7 
 

ZAKOŃCZENIE OBRAD 
 
 
AGNIESZKA OWCZARCZAK – Przewodnicząca Rady Miasta 
Gdańska 
Zakończyła obrady VIII sesji Rady Miasta Gdańska. 
 
 
Obrady zakończono o godzinie 14:10. 

 
 

 
Przewodnicząca 

Rady Miasta Gdańska 

 
Agnieszka Owczarczak 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła 
na podstawie zapisu w formie cyfrowej 
 
 
Podinspektor BRMG  
Agnieszka Witkowska 


